
Referat af afdelingsmøde i afdeling 87 onsdag, den 23. september 2015 

Tilstede: 7 husstande 

 

Kontaktperson: 

Anne Malmros 

 

Selskabsbestyrelsen: 

 

 

Administrationen m.v.: 

Claus Leiszner 

Lars Bertelsen  

Bente Grouleff  

 

 

 

  Dagsorden 

1 Velkomst ved afdelingsbestyrelsen  

2 Valg af dirigent 

3 Valg af stemmeudvalg 

4 Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning 

5 Behandling af indkomne forslag  

 Forslag 1: Container med låg til glas og plast 

 Forslag 2: Container til haveaffald 

 Forslag 3: Belysning på stien bag afdelingen 

 Forslag 4: Udvidelse af cykelskur 

6 Gennemgang af afdelingens budget for 2016 

7                        a.Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 år  

8 Eventuelt 

 

Ad. 1 

Anne Malmros byder velkommen til at afdelingsmødet. 

 

Ad.  

Anne Malmros blev valgt som dirigent. 

 

Ad.3  

Alex Nielsen og Claus Leiszner valgt til stemmeudvalg. 

 

Ad. 4 

Ingen 

 

Ad. 5 

Forslag 1: Container med låg til glas og plast  

Der er opsat ny spand 

Forslag 2: Container til haveaffald 

Forslaget trækkes  

Forslag 3: Belysning på stien bag afdeling 

Belysningen er Skanderborg kommune ejendom (Hans Døssing tager kontakt til Skanderborg.)  

Forslag 4: Udvidelse af cykelskur  

Forslaget trækkes 
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Ad. 6 

Claus Leiszner gennemgik kort afdelingens budget for 2016 

Nettolejen stiger med 5,22% 

106 Ejendomsskatter stiger 

114 Renholdelse falder  

119 Kursus afdelingsbestyrelsen udgår 

119 Kursus repræsentantskabskursus stiger 

120 Planlagt og periodisk vedligeholdelse og fornyelse stiger 

121 Istandsættelse ved fraflytning A-ordning stiger 

133 Underskud fra tidligere år stiger 

202 Renter mellemregning med boligorganisationen stiger  

203 Overført fra opsamlet resultat stiger 

 

Lars Bertelsen gennemgik kort afdelingens planlagt periodisk vedligeholdelse 2016 

116 vandmåler   

Budgettet blev herefter godkendt. 

 

Ad. 7 

Valg af 2 suppleanter for 1 år 

Vibeke Espenhein blev valgt 

 

Ad. 8 

Der var flere spørgsmål til fordele og ulemper ved B-ordningen  

Der blev spurgt til, om man kunne købe maling billigere igennem  

Østjysk Bolig, det undersøger administrationen. 

Lars Bertelsen fortalte, at der vil være markvandring i marts mdr. 2016. 

Der blev også spurgt til, om en sammenlægning med afdeling 90 Hjarsbækvej kan være en 

mulighed. 

Claus Leiszner kunne fortælle, at administrationen arbejder på sagen. 

 

 

 

 

 

  


